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Protokół 

 posiedzenia Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu 

w dniu 22 kwietnia 2021 r. (godz. 12:30) 
 

 

 

Przewodnicząca Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu Justyna Morzy 

otworzyła zebranie i powitała zebranych członków Rady obecnych w składzie (lista obecności 

w załączeniu): 

- mgr Henryk Dulanowski, 

- prof. dr hab. Bartłomiej Kałużny, 

- dr Agata Karska, 

- mgr inż. Janusz Niedźwiecki, 

- dr hab. Andrzej Rozkosz, prof. UMK, 

- mgr Robert Włosiński, 

- prof. dr hab. Maciej Zastempowski, 

- lic. Hubert Długołęcki – przewodniczący Samorządu Studenckiego UMK. 

 

 

Członkowie Rady przed posiedzeniem otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad  

o następującej treści:  

 

   „1. Zatwierdzenie porządku obrad posiedzenia Rady. 

2. Dyskusja z Prorektorem ds. Kształcenia prof. dr. hab. Przemysławem Nehringiem  

nt. kierunków rozwoju kształcenia na UMK i problemów związanych z kształceniem  

w czasie pandemii. 

3. Obchody 550–lecia urodzin Mikołaja Kopernika na UMK. 

4. Zatwierdzenie protokołu posiedzenia Rady UMK w dniu 23 marca 2021 r. 

5. Informacje bieżące i wolne wnioski.”. 
 

 

 

Ad. 1.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad w dniu 22 kwietnia 

2021 roku. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 9 

  liczba głosów tak – 9 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 
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Ad. 2 

 

Przewodnicząca powitała zaproszonego na posiedzenie  prorektora ds. Kształcenia prof. 

dr. hab. Przemysława Nehringa i poprosiła o omówienie kierunków rozwoju kształcenia na 

Uniwersytecie oraz problemów związanych z kształceniem w czasie pandemii. Prorektor 

otrzymał wcześniej zagadnienia, które rada chciałaby przedyskutować. 

Prorektor przygotował prezentację, którą bardzo wnikliwie omówił, wskazując 

najważniejsze cele strategiczne:  

1) wdrożenie nowoczesnego modelu spersonalizowanego i angażującego kształcenie 

oparte na różnorodności (kluczowe działania: zredefiniowanie koncepcji uczenia na 

Uniwersytecie, zgodnie z wizją całościowego rozwoju człowieka przez całe życie oraz 

wdrożenie jej do programów nauczania i oferty dydaktycznej; udoskonalenie 

infrastruktury dydaktycznej); 

2) rozwinięcie i promowanie interdyscyplinarności kształcenia oraz zintegrowanie jej z 

prowadzoną działalnością naukową; 

3) powiązanie oferty i treści kształcenia z wyzwaniami przyszłości, potrzebami 

społeczeństwa i rynku pracy; 

4) wzmocnienie międzynarodowej atrakcyjności kształcenia na UMK oraz mobilności 

studentów i doktorantów; 

5)  zapewnienie właściwych warunków do prowadzenia kształcenia na najwyższym 

poziomie (m.in. poprzez wykorzystanie doświadczenia i dobrych praktyk wynikających 

z relacji międzynarodowych UMK do doskonalenia jakości kształcenia).   

 

Po prezentacji, przewodnicząca podziękowała Prorektorowi za zaangażowanie w 

przygotowanie się do spotkania z radą oraz entuzjazm, jaki towarzyszył prorektorowi przy 

omawianiu tych planów. Przewodnicząca podkreśliła, że Rada Uniwersytetu widzi potrzebę 

zwrócenia szczególnej uwagi na sprawy kształcenia i jeśli zajdzie taka potrzeba, jest gotowa 

pomóc w działaniach prorektora, zmierzających ku unowocześnieniu kształcenia w naszym 

Uniwersytecie.  

Następnie odbyła się ożywiona dyskusja z prorektorem, który omówił też najważniejsze 

problemy dotyczące aktualnego kształcenia w czasie pandemii. Po udzieleniu odpowiedzi na 

wszystkie pytania, prorektor opuścił posiedzenie. 

 

 

 

Ad. 3.  

 

Przewodnicząca zaproponowała zaproszenie na następne posiedzenie Rady rektora lub 

innej osoby, która przekaże informacje dotyczące obchodów 550–lecia urodzin Mikołaja 

Kopernika w 2023 roku.  

Następnie przewodnicząca przedstawiła członkom Rady propozycję inicjatywy, którą 

można by zaproponować władzom Uniwersytetu z okazji tego Jubileuszu. Byłoby to 

nawiązanie – symboliczne – do inicjatywy z okazji 500 rocznicy urodzin Mikołaja Kopernika 

w 1973r., którą była budowa kampusu uniwersyteckiego na Bielanach. Po Jubileuszu  550 

rocznicy mógłby pozostać trwały symbol nowoczesnego myślenia o życiu przyszłych pokoleń 

poprzez wprowadzenia na szeroką skalę fotowoltaiki na  budynkach całego Uniwersytetu, 

również i Collegium Medicum. 

Przewodnicząca przedstawiła  prezentację ze zdjęciami zagranicznych uczelni, które takie 

rozwiązania posiadają. 

 

Członkowie Rady Uniwersytetu przyjęli pomysł z dużym zainteresowaniem i go poparli. 



3 

B. Kałużny zaproponował, aby pójść o krok dalej i w tej inicjatywie uwzględnić dążenie do 

osiągnięcia zerowego bilansu energetycznego Uniwersytetu. Inicjatywa na Jubileusz była by 

tylko początkiem większego projektu.  

 

 

Ad. 4. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu posiedzenia Rady w dniu 23 

marca 2021 r. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 8 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

(J. Niedźwiecki opuścił posiedzenie przed głosowaniem). 

 

 

Ad. 5. 

  

Przewodnicząca przekazała najważniejsze informacje z posiedzenia Rady Rektorskiej 

w dniu 19 kwietnia br. oraz inne sprawy bieżące. Wprowadzono też zmiany do harmonogramu 

posiedzeń w czerwcu.  

 

Posiedzenie Rady UMK w dniu 22 kwietnia 2021 r. rozpoczęło się  

o godzinie 12:30, a zakończyło o 16:50.  

 

Protokół sporządziła Karolina Bratkowska. 

 

 

 

                                                                                                         Przewodnicząca 

                                                                          Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika  

 

 

            Justyna Morzy 


